Сопровождение к десятинам:                  07.20.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

И всякая десятина на земле из семян земли и из плодов дерева принадлежит Господу: это святыня Господня; (Лев.27:30)

And all the tithe of the land, whether of the seed of the land or of the fruit of the tree, is the Lord’s. It is holy to the Lord. (Leviticus 27:30).

Учитывая, что десятины, из семян земли и из плодов дерева является святыней Бога, то нам необходимо помнить, как надо относится к нашему посеву:

Given that tithes from the seed of the land and from the fruit of the tree is hallowed unto God, we must remember how to behave towards our sowing.

Во-первых – наши приношения, как семя, должны быть посеяны непременно, в почву духа. Как написано:

Firstly – our offerings, like a seed, must be sown in the soil of our spirit. As written:

Наставляемый словом, делись всяким добром с наставляющим. Не обманывайтесь: Бог поругаем не бывает. Что посеет человек, то и пожнет: Сеющий в плоть свою от плоти пожнет тление, а сеющий в дух от духа пожнет жизнь вечную (Гал.6:6-8).

Let him who is taught the word share in all good things with him who teaches. Do not be deceived, God is not mocked; for whatever a man sows, that he will also reap. For he who sows to his flesh will of the flesh reap corruption, but he who sows to the Spirit will of the Spirit reap everlasting life. (Galatians 6:6-8).

Из этого священного предписания мы узнаём, что существует два рода почвы, под названием «плоть» и «дух».

From this holy place of scripture we find out that there are two different kinds of soil under the name’s “flesh” and “spirit”.

Возникает вопрос: Каким образом наши деньги, обращённые в семя, сеются в плоть и, каким образом в дух?

A question arises: How does our money, turned into a seed, get sown into the flesh and how does it get sown into our spirit?

Ответ на этот вопрос содержится, в нашем мотиве.

The answer to this question is contained in our motives.

Если мы сеем, чтобы восполнить и удовлетворить свои собственные желания, то мы сеем в плоть. Если же мы сеем, чтобы познать Господа в Его воскресении, - то мы сеем в дух.

If we sow in order to fulfill and satisfy our personal desires, then we sow in the flesh. If we sow in order to know the Lord in His resurrection – we sow in the spirit.

Во-вторых – чтобы наши приношения, как семя, могли почтить Бога, и принести для нас жатву – они должны умереть.

Firstly – for our offerings, as a seed, to honor God and bring harvest for us – they must die.

Безрассудный! то, что ты сеешь, не оживет, если не умрет (1.Кор.15:36).

Foolish one, what you sow is not made alive unless it dies. (1 Corinthians 15:36).

При этом следует, никогда не забывать, что смерть, посеянного нами важна, для того чтобы стать святыней Бога. 

We should never forget that the death of what we have sown is important so that we can become hallowed unto God.

Потому, что святыней Бога, приношения могут называться лишь тогда, когда они обрекаются на смерть. В противном случае, наши приношения, не является почтением Бога.

Because offerings can be called hallowed unto God when they are subject to death. Otherwise, our offerings can’t honor God.

Если мы не доверяем, и не отдаём их, в распоряжение человека, которого поставил над нами Бог. И осуждаем его, за якобы нецелевые расходы - мы, не доверяем Богу и не чтим Его.

If we do not trust and if we do not give them for the use of a person whom God has placed before us, and if we condemn him for some so-called “non-targeted expenses” – then we do not trust God and do not honor Him.
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